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Styrelsemöte 2024-10-09 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Ulf Lindahl, Kicki Lindström och Per Molin.  
Tid och plats: 18:30-20:15 i HOK-stugan 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 

 
2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 

3. Protokolljusterare 
Pelle Molin valdes till justerare för mötet. 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 2024-09-11 gicks igenom. Ingen särskilt noterades från det mötet.

5. Ekonomisk rapport 
Härnö Trail kommer uppvisa en rejäl vinst även i år, som delas på HOK och BIK Skidor. För USM har 
det varit krångligt med fakturahanteringen till olika klubbar och distrikt. Vinsten för USM blir för 
HOK dock avsevärd, även om det inte är färdigräknat ännu. 
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Träningsverksamheten 
Ungdomsträningarna har avslutats för säsongen. Många av HOK-s ungdomar samtränar under 
vintern med BIK Skidor. 
 
Tävlingsresor 
HOK anordnar under hösten resa till 25-manna lö-sö 12-13/10 samt Dala-Dubbeln lö-sö 19-20/10. 
 
HittaUt Härnösand 
2024 års HittaUt Härnösand är avslutat. De flesta stolpar är intagna. Johan Engström kallar till möte 
under hösten med HittaUt-gruppen. 
 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Klubbdag 9 nov 
Lördag 9/11 genomför HOK en klubbdag med medlemsmöte på förmiddagen och säsongsavslutning 
på simhallen på eftermiddagen/kvällen. Ev. träning c:a kl 9-11.30 för de som vill, möte med lunch kl 
11.30 - 14. Simhallen är bokad från kl 14.30, men samlingen startar kl 15. Simhallen är bokad kl 16-
19, med knytisfika. På förmiddagen kan bl.a. följande diskuteras: ev. aktiviteter kommande säsong, 
DM Sprint och DM Natt (ska genomföras av HOK i september-2025), ungdomsverksamhet, 
klubbträningar, KM och Veckans bana. Skidorientering denna säsong kan också tas upp. Tobbe är 
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viktig i all planering. Även grovplanering av kommande framtidsarbete kan göras. Ulf ser till att 
HOK-stugan är bokad 9/11. Kicki kollar upp vem som kan fixa kaffe och saft. Tobbe tillfrågas om 
att ev. visa bilder etc. på simhallen. Susanna tillfrågas om medaljer för KM etc. 
 
Barmarkssäsongen är slut 
Diskussion kring behov av storstädning av klubbstuga och förråd. Diskussion kring att 
Stugkommittén gärna kan ta ansvar för materialinköp, städlista etc. Inköp av plåster- och ev. 
förstaförbandslåda behövs. Johanna åtog sig uppdraget att undersöka frågan om 
plåster/förbandsmaterial och även uppdrag att köpa in. 
 

Idéer för förnyelse av kommande styrelse och övriga funktionärer 
Diskussion pågår med valberedningen. Ny ordförande samt nya ansvariga för kartor och markfrågor 
behövs. 
 

Trygga idrottsmiljöer 
Utskick av trygghetsenkät diskuterades, gärna inbyggt i ett generellt frågepaket om träningar etc. 
Kicki kollar vilka frågor BIK Skidor har använt. Att dela ut enkäten på simhallen 9/11 kan vara 
effektivt. 
 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor behandlades. 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Förslag att kalla valberedningen till mötet 20 nov för samråd. Även koll av olika avtal och tidigare 
planeringar, samt start för att förbereda årsmötet 2025. Fastställande av tid för årsmöte. Förslag till 
mötesdagar jan/feb/mars 2025. 

11. Nästa möte 
Nästa möte är onsdag 20 nov kl. 18.00-20.00 i HOK-stugan. Kommande möte är 11/12. 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Pelle Molin 
sekreterare   ordförande    justerare 
 


